
Referat fra peismøte i Møte- og kameratskapskomiteen den 17. januar 2011 
 
Disse møtte hos Håkon Fæste: 
Tor Tingbø 
Hans Petter Harestad 
Jon Petter Helgestad 
Jan Sollid 
De øvrige hadde meddelt at de var spredd over hele kloden fra Korea til Mexico. 
 
Spørsmålene vi hadde fått ble diskutert: 

1. Aktiviteter som skaper sosialt samhold.  Her ble det nevnt aktiviteter som 
”høneskyting” på Ødegårdbua som en flott aktivitet.  Videre har quiz vist seg som en 
spennende aktivitet som blir satt pris på.  Spiseaften på Ødegårdbua/seilhuset med 
krabber eller reker kan være avgjort sosialt.  Torskeaften de nevnte stedene hadde vært 
flott, men det er ikke kjøkken til det.  Båtturene er svært sosiale for de som deltar, og 
tiltaket blir satt stor pris på av disse, men en annen stor gruppe deltar ikke idet hele 
tatt.  Dette er en utfordring.  Peismøtene er på den andre sida samlende og 
kontaktskapende.  Komiteen kan se for seg at det blir oftere peismøter. 

2. Profilering.  Nå har vi GSE som en mulighet for fin profilering.  Videre har 
Nysgjerrig vist at det er flotte muligheter for profilering. Likedan har 
Ugandaprosjektet vært og vil fortsatt være en god måte å vise rotaryprofil. 

3. Nysgjerrigkandidater.  Det minker på lageret av utmerkelser.  Flere idrettsklubber 
har flotte aktiviteter og kan kvalifisere til pris.  Spesielt kan Runar Bekkeseth nevnes 
som primus motor i Breimyrbakken og all aktiviteten der. 

4. RYLA. Kan det være aktuelt å ta opp saken med Jarlsberg og få nevnt saken i avisa? 
5. Ungdomsutveksling.  Tiltaket er flott, men vi fant ingen i gruppa som kunne ta på seg 

ansvar som vertsfolk for en student.  
6. Programposter.  Turene får dårlig oppslutning, men er likevel viktige.  KNAS 

(Kongelig Norsk Akevittselskap) kan være et spennende og ikke minst sosialt tema.  
Jon Petter kan ta kontakt med Per Harald Bruun. 

7. Nye medlemmer.  Gruppa mente det er mange gode kandidater, både kvinner og 
menn.  Det skrives egen liste til kvalifikasjonskomiteen. 

 
 
Håkon Fæste 
referent 


